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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Всеки, който затвори с протекционистки мерки своя пазар, ще пострада повече, каза тойАмериканският президент
Доналд Тръмп премахна наложеното мито за внос в САЩ за смартфон и компютри, произведени в Китай, които
преди това бяха обложени с увеличени мита от 125%. "Трябва да се търсят пътища за преодоляване на
трудностите. Ясно е, че стари партньори като САЩ и ЕС не биха могли да влязат прекалено ос... 

Българският павилион на ЕКСПО 2025 в Осака, Япония, бе официално открит в първия ден на изложението. В
тържественото прерязване на лентата участваха вицепремиерът и министър на иновациите и растежа Томислав
Дончев, посланикът на България в Япония Мариета Арабаджиева и изпълнителният директор на Изпълнителната
агенция за насърчаване на малките и средните предприятия д-р Бойко Таков. Павилионът на Б... 

В продължение на 18 години държавата не е преценила за необходимо да потърси сметка за обещана, но
нереализирана инвестиция в размер на над 73 млн. лв., срещу която е продала на цени поне три пъти под
пазарните 118 дка терени на морския бряг. Това се разбира от съдържанието на документ, наречен
"Инвестиционен план за инвестиция в проекта Алея Първа". На основание на този план дружеството - инвести... 

Производители от Югоизточна България събра в Ямбол регионално фермерско-занаятчийско изложение. Своя
продукция на щандовете предлагат фермери и занаятчии от областите Ямбол, Сливен, Хасково, Стара Загора и
Бургас. Посетителите могат да избират измежду разнообразие от пресни зеленчуци, вино, продукти от розово
масло и лавандула, билки, млечни и месни продукти, трахана, ръкоделия, кожени изделия, цв... 

Заглавие: Цветан Симеонов, БТПП: Няма добра търговска война
Дата: 14.04.2025 10:17
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Българският павилион на ЕКСПО 2025 в Осака е официално открит, интересът към него не стихва
Дата: 13.04.2025 10:41
Медия: Утро Русе

Заглавие: Срещу 118 дка на брега във Варна държавата е пропуснала ползи за милиони
Дата: 13.04.2025 06:20
Медия: Дневник

Заглавие: Производители от Югоизточна България събра в Ямбол първо регионално фермерско-занаятчийско
изложение
Дата: 12.04.2025 14:30
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Цветан Симеонов участва в среща с представители на Европейската комисия
Дата: 11.04.2025 17:01

https://www.bgonair.bg/a/36-sutreshen-blok/379106-tsvetan-simeonov-btpp-nyama-dobra-targovska-voyna
https://utroruse.com/article/1107765/
https://www.dnevnik.bg/bulgaria/2025/04/13/4764818_sreshtu_118_dka_na_brega_vuv_varna_durjavata_e/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/870913-proizvoditeli-ot-yugoiztochna-balgariya-sabra-v-yambol-parvo-regionalno-fermersk
https://www.bcci.bg/news/20902


Председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов взе участие в среща с Муньос
Албаран, директор "Ресурси, междуинституционални отношения, комуникация и гражданско общество", Генерална
дирекция Търговия на Европейската комисия, заместник-министъра на икономиката и индустрията Николай
Павлов и представители на Европейската комисия у нас. Сред участниците бяха и експерти от ми... 

Делегация от Комисията по климата към президентството на Филипините посети базата на високотехнологичната
компания "Елфитех" край Стара Загора и се запозна с иновативните технологии на проф. Жеко Ганев за
пречистване на вода и безотпадно преработване на отпадъци до полезни продукти. Гости на проф. Жеко Ганев
бяха г-н Алберт Дела Круз – комисионер от Държавната комисия по климата, който е на посеще... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

На 10-11 април 2025 г. в София се провежда Четвъртата международна ядрена конференция под надслов "Малки
модулни реактори и съвременни ядрени технологии за индустриални приложения". Събитието, организирано под
патронажа на министъра на енергетиката Жечо Станков, събра на едно място представители на европейските и
националните институции, бизнеса, индустрията, регулатори, неправителствения сектор ... 

Условията за развитие на малките модулни реактори и ролята им за постигане на целите за декарбонизация бяха
сред темите на международна конференция в София, организирана от Българския енергиен и минен форум и
Канадската търговска камара в България. Повече за темите по време на форума разкри енергийният експерт
Иван Хиновски по NOVA NEWS."Идеята на този форум е да обясним на бизнеса и на държавните... 

Условията за развитие на малките модулни реактори и ролята им за постигане на целите за декарбонизация бяха
сред темите на международна конференция в София, организирана от Българския енергиен и минен форум и
Канадската търговска камара в България. Повече за темите по време на форума разкри енергийният експерт
Иван Хиновски по NOVA NEWS."Идеята на този форум е да обясним на бизнеса и на държавните... 

Условията за развитие на малките модулни реактори и ролята им за постигане на целите за декарбонизация бяха
сред темите на международна конференция в София, организирана от Българския енергиен и минен форум и
Канадската търговска камара в България. Повече за темите по време на форума разкри енергийният експерт
Иван Хиновски по NOVA NEWS."Идеята на този форум е да обясним на бизнеса и на държавните... 

Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Делегация от Комисията по климата на Филипините с интерес към пречистващите технологии на
Елфитех
Дата: 11.04.2025 16:02
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Цветелина Пенкова подчерта водещата роля на България в ядрената енергетика по време на
Четвъртата международна ядрена конференция
Дата: 12.04.2025 09:48
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Иван Хиновски успокои за либерализацията и цените на тока, каза дали ще се покачат
Дата: 11.04.2025 19:16
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Иван Хиновски успокои за либерализацията и цените на тока, каза дали ще се покачат
Дата: 11.04.2025 19:13
Медия: Русе 24

Заглавие: Иван Хиновски успокои за либерализацията и цените на тока, каза дали ще се покачат
Дата: 11.04.2025 19:06
Медия: Варна 24

https://chambersz.com/2025/04/11/delegacziya-ot-komisiyata-po-klimata-na-filipinite-s-interes-km-prechistvashhite-tehnologii-na-elfiteh/
https://novinata.bg/politika/cvetelina-penkova-podcherta-vodesthata-rolq-na-balgariq-v-qdrenata-energetika-po-vreme-na-chetvartata-mejdunarodna-qdrena-konferenciq/
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/blagoevgrad/Ivan-Hinovski-uspokoi-za-liberalizaciyata-i-cenite-na-toka-kaza-dali-shte-se-pokachat-2517611
https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/Ivan-Hinovski-uspokoi-za-liberalizaciyata-i-cenite-na-toka-kaza-dali-shte-se-pokachat-2517610
https://www.varna24.bg/novini/Bylgaria/Ivan-Hinovski-uspokoi-za-liberalizaciyata-i-cenite-na-toka-kaza-dali-shte-se-pokachat-2517608


Условията за развитие на малките модулни реактори и ролята им за постигане на целите за декарбонизация бяха
сред темите на международна конференция в София, организирана от Българския енергиен и минен форум и
Канадската търговска камара в България. Повече за темите по време на форума разкри енергийният експерт
Иван Хиновски в предаването "Денят на живо" по NOVA NEWS. "Идеята на този форум е да обя... 

Иво Константинов, директор на офиса във Вашингтон на Американската търговска камара в България, в "Бизнес
старт", 11.04.2025 г.Иво Константинов e директор на офиса във Вашингтон на Американската търговска камара в
България (AmCham). До 2022 г. той беше икономически съветник и търговско аташе към посолството на България
в САЩ. Разговаряхме с него за това каква е структурата на българския експорт за... 

АЕЦ "Козлодуй – Нови мощности" е изпратил покана за избор на финансов консултант, който да подпомага
компанията във финансовото структуриране на проекта за 7 и 8 блок. Това заяви пред журналисти директорът на
компанията Петьо Иванов. Той участва в Четвъртата международна ядрена конференция, посветена на Малките
модулни реактори. Събитието се организира от Българският Енергиен и Минен Форум и Канад... 

Инвестиции в размер на 100 милиона лева ще бъдат направени на "Летище Бургас" до края на 2026-а година. Това
потвърди за Money.bg концесионерът на аеропорта "Фрапорт". От компанията допълват, че очакват ръст от 12 на
сто на пътуващите. "От 2006-а година до днес вече сме инвестирали 221 милиона лева в летищната
инфраструктура. Сред успешно реализираните проекти на "Летище Бургас" са изграждането на... 

Административната тежест за бизнеса рязко нараства, предупредиха работодателски организации Националната
агенция за приходите (НАП) започва поетапно въвеждане на международния стандарт за електронен обмен на
данъчно счетоводни данни SAF-T. Разпоредбите за неговото прилагане бяха приети със Закона за държавния
бюджет за 2025 г., като в следващите няколко години новата форма на отчетност, наречена "... 

Модернизацията на българската армия, включително на военновъздушните ни сили е приоритет за българското
правителство. Високо ценим партньорството си със Съединените американски щати в тази посока. Това заяви
министър-председателят Росен Желязков на среща със заместник-помощник секретаря по отбраната на САЩ по
въпросите на НАТО и Европа Дейвид Бейкър преди официална церемония по посрещане на първия... 

Заглавие: Възможно ли е малки модулни реактори да допълнят ТЕЦ-овете в София
Дата: 11.04.2025 18:10
Медия: Нова телевизия

Заглавие: AmCham: България може да замести Китай във веригите на доставки за САЩ
Дата: 11.04.2025 15:10
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Избират до месец финансов консултант за строителството на 7 и 8 блок на АЕЦ "Козлодуй"
Дата: 11.04.2025 13:31
Медия: 3е-news

Заглавие: "Летище Бургас" очаква инвестиции за 100 милиона лева
Дата: 14.04.2025 11:03
Медия: Money.bg

Заглавие: Все по-ниска ефективност от контрол безкрай..?! > НАП с нови изисквания
Дата: 14.04.2025 10:32
Медия: Днес News

Заглавие: Премиерът Желязков: Инвестициите в отбрана са инвестиции в бъдещето
Дата: 14.04.2025 10:08
Медия: Sliven.NET

Заглавие: Решение на финансовото министерство може да вдигне цената на новите автомобили и частите
Дата: 14.04.2025 10:04
Медия: Frog news

https://nova.bg/news/view/2025/04/11/494088/%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%BD%D0%BE-%D0%BB%D0%B8-%D0%B5-%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%B8-%D0%BC%D0%BE%D0%B4%D1%83%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D1%80%D0%B5%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%B4%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D0%BF%D1%8A%D0%BB%D0%BD%D1%8F%D1%82-%D1%82%D0%B5%D1%86-%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F/
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/143535-amcham-balgariya-mozhe-da-zamesti-kitay-vav-verigite-na-dostavki-za-sasht
https://3e-news.net/bg/a/view/60581/izbirat-do-mesec-finansov-konsultant-za-stroitelstvoto-na-7-i-8-blok-na-aec-kozloduj
https://money.bg/investments/letishte-burgas-ochakva-investitsii-za-100-miliona-leva.html
https://dnesnews.bg/2025/04/%D0%BD%D0%B0%D0%BF-%D0%B2%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D0%BE%D1%82%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%BD/
https://new.sliven.net/sys/news/index.php?id=457052
https://www.frognews.bg/novini/reshenie-finansovoto-ministerstvo-moje-vdigne-tsenata-novite-avtomobili-chastite.html


"Чисто новият автомобил е единствената стока, която не носи фискален риск, защото има ясни изисквания за
регистрацията ѝ", подчерта той и заяви, че не се знае защо МФ налага тази мярка, която трябва да влезе в сила от
1 май. "Компаниите са в стрес", призна Костадинов и обясни, че се изисква всяка резервна част да се докладва, не
само като се внася, а и когато се доставя в страната. "Ефектът за фис... 

Еврото ще намали разходите за предприемачите и ще подобри условията за кредитиране на бизнеса, казва Левон
ХампарцумянЛевон Хампарцумян – банкер, финансист и председател на Българския форум на бизнес лидерите,
бивш председател на Управителния съвет на Асоциацията на банките в България. Днес разговаряме с него в
качеството му и на лектор в семинара "Възможности за предприемачество в Стара Загора" и... 

Националната агенция за приходите (НАП) започва поетапно въвеждане на международния стандарт за
електронен обмен на данъчно счетоводни данни SAF-T. Разпоредбите за неговото прилагане бяха приети със
Закона за държавния бюджет за 2025 г., като в следващите няколко години новата форма на отчетност, наречена
"стандартен одитен файл за данъчни цели", ще стане задължителна за всички фирми у нас. Структ... 

Администрацията на Доналд Тръмп освободи от реципрочните мита смартфони, компютри и друга електроника,
съобщи агенция "Блумбърг". От публикуван документ на Службата за митническа и гранична защита на САЩ
следва, че обхватът на въведените мита се стеснява и промяната засяга китайски стоки, които подлежат на мита
от 125%, както и продукти от други страни, обложени с 10-процентови мита. Списъкът на о... 

Георги Месробович, редактор на bloombergtv.bg, в "Бизнес старт" 14.04.2025 г.Отново чуваме противоречиви
сигнали от президента на САЩ Доналд Тръмп, след като миналата седмица обяви отсрочка от митата за чипове,
смартфони и друг тип електроника, но в неделя той даде сигнал, че налози все пак ще има, но те ще са в различна
категория. Републиканецът още в началото на мандата си даде заявка, че ще нас... 

Цветанка Минчева, главен изпълнителен директор на Уникредит Булбанк, за кариерния си път от стажант до
CEOЧували ли сте за максимата, която гласи: "Доверието е най-ценният капитал на всяка банка." Цветанка
Минчева е сред хората, които най-добре я разбират и прилагат в работата си. Нещо повече - започва своята
кариера преди 24 години, през 2001 г., когато се присъединява към екипа на Уникредит Булб... 

Заглавие: Интервю | Енергийният преход трябва да стане по естествен и икономически обоснован начин
Дата: 14.04.2025 08:57
Медия: Economic

Заглавие: НАП удря бизнеса с нови правила
Дата: 14.04.2025 07:34
Медия: Народ

Заглавие: Тръмп би отбой и махна митата върху електрониката
Дата: 14.04.2025 00:00
Медия: Дума

Заглавие: Индия е добре позиционирана в търговската война. Може да е заместител на Китай
Дата: 14.04.2025 11:35
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Да избереш точната формула за успех в банковия свят
Дата: 14.04.2025 09:56
Медия: Капитал

Заглавие: Европейските борси нагоре, след като изключенията за някои технологични компании от митата на
Тръмп
Дата: 14.04.2025 11:59
Медия: Клуб Z

https://www.economic.bg/bg/a/view/energijnijat-prehod-trjabva-da-stane-po-estestven-i-ikonomicheski-obosnovan-nachin
https://narod.bg/2025/04/14/%D0%BD%D0%B0%D0%BF-%D1%83%D0%B4%D1%80%D1%8F-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0-%D1%81-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D0%BB%D0%B0/
https://www.duma.bg/tramp-bi-otboy-i-mahna-mitata-varhu-elektronikata-n304164
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/143596-indiya-e-dobre-pozitsionirana-v-targovskata-voyna-mozhe-da-e-zamestitel-na-kitay
https://www.capital.bg/biznes/moiata_kariera/2025/04/14/4742577_da_izberesh_tochnata_formula_za_uspeh_v_bankoviia_sviat/
https://clubz.bg/160658


Общоевропейският Stoxx 600 добави 9,96 пунктаИндексите на водещите европейски борси регистрираха растеж в
предобедната търговия, след като инвеститорите приветстваха изключването от американските мита на някои
технологични компании, предаде Си Ен Би Си, на която се позовава БТА. Във Франкфурт водещият борсов индекс
DAX се повиши с 402,19 пункта или 1,98 на сто до 20 776,29 пункта към 10:51 ч. бълг... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Удолетворението от живота и психичното им здраве се подобряватЕксперимент в Германия, при който служители
в компания получават допълнителни необлагаеми 1200 евро на месец без никакви условия, установи, че парите
правят хората по-щастливи и по-добре отпочинали, без да оказват значително влияние върху работната им етика.
През последните години различни фигури като Джеръми Корбин, Илон Мъск и папата ... 

Безработицата в Албания падна до рекордното ниво от 8,8%, предаде за БТА албанската агенция АТА.Министърът
на икономиката, културата и иновациите Бленди Гонджа сподели в социалните медии официалната статистика за
този ключов показател, като написа, че "Албания отбелязва още едно историческо постижение"."Безработицата за
възрастовата група на и над 15 години спадна до 8,8%, най-ниското ниво, регист... 

Притеснително е, че много от младите хора у нас са склонни да работят без трудов договор, каза днес във Варна
министърът на труда и социалната политика Борислав Гуцанов, който се срещна със студенти от Икономическия
университет в града. В разговора се включиха областният управител Андрияна Андреева и ректорът на висшето
училище проф. Евгени Станимиров. Българите трябва да разберат, че е задължител... 

Притеснително е, че много от младите хора у нас са склонни да работят без трудов договор, каза днес във Варна
министърът на труда и социалната политика Борислав Гуцанов, който се срещна със студенти от Икономическия
университет в града. В разговора се включиха областният управител Андрияна Андреева и ректорът на висшето
училище проф. Евгени Станимиров.Българите трябва да разберат, че е задължителн... 

Министерството на иновациите и растежа (МИР) финансира близо 1100 семейни компании и такива от творческите
индустрии и занаятите със 114 млн. лв. за тяхното развитието. Те бяха одобрени по процедура за подпомагане на
производствения капацитет по Програма "Конкурентоспособност и иновации в предприятията" (ПКИП). Това са
микро-, малки и средни фирми, като най-голям е броят на семейните – 904. Предло... 

Заглавие: Експеримент: Получавате 1200 евро без условия на месец, работите ли по-добре?
Дата: 12.04.2025 14:05
Медия: Dnes.bg

Заглавие: АТА: Албания отчита рекордно ниско ниво на безработица от 8,8%
Дата: 11.04.2025 16:16
Медия: Утро Русе

Заглавие: Много от младите хора са склонни да работят без трудов договор, каза министърът на труда и
социалната политика Борислав Гуцанов
Дата: 14.04.2025 12:01
Медия: Вестник Борба

Заглавие: Притеснително е, че много от младите хора са склонни да работят без трудов договор, каза
министърът на труда и социалната политика Борислав Гуцанов
Дата: 14.04.2025 11:23
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: МИР финансира 1100 семейни компании със 114 млн. лева
Дата: 14.04.2025 11:51
Медия: Poligraff.NET

Заглавие: Троен ръст на възнагражденията в строителството за 10 години (Графики)
Дата: 14.04.2025 11:40
Медия: 24 Часа

https://www.dnes.bg/a/2-svyat/675786-eksperiment-poluchavate-1200-evro-bez-usloviya-na-mesets-rabotite-li-po-dobre
https://utroruse.com/article/1107459/
https://www.borbabg.com/2025/04/14/go-ot-mladite-hora-sa-sklonni-da-rabotyat-bez-trudov-dogovor-kaza-ministrt-na-truda-i-sotsialnata-politika-borislav-gutsanov/
https://pronewsdobrich.bg/pritesnitelno-e-che-mnogo-ot-mladite-hora-sa-sklonni-da-rabotyat-bez-trudov-dogovor-kaza-ministarat-na-truda-i-sotsialnata-politika-borislav-gutsanov-p588715
https://poligraff.net/news/mir-finansira-1100-semeini-kompanii-ss-114-mln-leva/92738
https://www.24chasa.bg/biznes/article/20313443


[email protected]Броят на заетите в сектора обаче намалява Ръстът на строителната продукция у нас за миналата
година надвишава този на БВП за същия период. Ако през 2024 г. българската икономика отчита 2,8% растеж на
годишна база, то строителната продукция се покачва с 3,9%, показват данни от публикувания доклад от Камарата
на строителите в България. Цифрите изглеждат доста оптимистични - в самото... 

От 1 януари досега: Над 7000 заявления за хора от страни, извън ЕС, желаещи да работят у нас От началото на
годината в Агенцията по заетостта са постъпили над 7 хиляди заявления за достъп на граждани от страни, извън
ЕС, до българския трудов пазар, посочва БНР. Данните за заявленията за достъп до трудовия ни пазар са от
писмения отговор на социалния министър Борислав Гуцанов на въпрос от председат... 

Броят на работещите български пенсионери нараства, показват последните изчисления на Националния
осигурителен институт – НОИ. Причините не са само финансови, става ясно от анализите. Гладът за кадри на
трудовия пазар у нас – и квалифицирани, и неквалифицирани, вече оказва влияние и върху тази възрастова група,
предаде БСК.Голяма част от хората в третата възраст, които не са особено желани от работ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

От синдикат "Образование" се обявиха и за повтаряне на I-ви клас при наличие на дефицити в езиковите и
социалните умения на ученика Синдикат "Образование" проведе национално проучване по два приоритета в
образователната система – дефицитите на учениците в първи клас и ефективността държавните зрелостни изпити
(ДЗИ). Инициативата е в контекста на очаквани реформи в системата на образованието, насоч... 

24rodopi.com/ОбществоСиндикат "Образование" проведе национално проучване по два приоритета в
образователната система – дефицитите на учениците в първи клас и ефективността държавните зрелостни изпити
(ДЗИ). Инициативата е в контекста на очаквани реформи в системата на образованието, насочени към
провеждане на смислени и ефективни промени, посочиха от синдиката. Проучването целеше да изследва значи... 

Какво следва от 90-дневното примирие на търговската война между САЩ и Китай? Своите прогнози по темата
дадоха в предаването "Брюксел 1" изп. директор на Американската търговска камара в България Иван Михайлов и
Щерьо Ножаров - икономически съветник към Българската стопанска камара и преподавател в УНСС. "Една от
целите на това 90-дневно примирие е първо да се тестват пазарите как биха реагирали, т... 

Заглавие: От 1 януари досега: Над 7000 заявления за хора от страни, извън ЕС, желаещи да работят у нас
Дата: 14.04.2025 12:04
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Търсят много пенсионери за работа
Дата: 14.04.2025 09:41
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Учители искат освобождаване от матури с оценка 5
Дата: 14.04.2025 10:21
Медия: Под тепето

Заглавие: Анкета сред 4000 учители и родители: Деца да повтарят първи клас при езикови неумения!
Дата: 14.04.2025 09:41
Медия: Родопи 24

Заглавие: 90-дневно примирие в търговската война между САЩ и Китай: Какво следва?
Дата: 12.04.2025 21:58
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Косвена жертва: МФ удря бизнес, който е внесъл 600 млн. лв. данъци
Дата: 14.04.2025 11:32
Медия: Carmarket.bg

https://www.flashnews.bg/ot-1-yanuari-dosega-nad-7000-zayavleniya-za-hora-ot-strani-izvan-es-zhelaeshti-da-rabotyat-u-nas/
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Tursyat-mnogo-pensioneri-za-rabota-2519509
https://podtepeto.com/bulgaria/uchiteli-iskat-osvobozhdavane-ot-maturi-s-oczenka-5/
https://rodopi24.blogspot.com/2025/04/4000.html
https://www.bgonair.bg/a/31-brjuksel-1/378971-90-dnevno-primirie-v-targovskata-voyna-mezhdu-sasht-i-kitay-kakvo-sledva
https://carmarket.bg/drugi/kosvena-zhertva-mf-udria-biznes-kojto-e-vnesyl-600-mln.-lv.-danyci-10501


Става въпрос за решението НАП да следи вноса на коли в България, които се определят като "рискова стока". Но
тук попадат и официалните представители и търговци на нови коли у нас, който бизнес е внесъл въпросните 600
млн. лв. в хазната през 2024 г.М иналата седмица писахме, че НАП иска да следи вноса и движението на
автомобили и авточасти в страната, което има голям смисъл, за да може "новият внос... 

Ходовете му струват скъпо на всички останали - докато светът не реши просто да спре да участва в неговата
играДжонатан Фрийдланд, колумнист във в. Guardian, в коментар за британската медия. Днес всички трябва да
овладеем речник, който някога беше запазен само за специалистите. Има пореден икономически термин, който
спешно трябва да научим - алтернативна цена. Накратко, това е стойността на пропус... 

Националната агенция за приходите (НАП) започва поетапно въвеждане на международния стандарт за
електронен обмен на данъчно счетоводни данни SAF-T. Разпоредбите за неговото прилагане бяха приети със
Закона за държавния бюджет за 2025 г., като в следващите няколко години новата форма на отчетност, наречена
"стандартен одитен файл за данъчни цели", ще стане задължителна за всички фирми у нас. Структ... 

"Булгаргаз" е във фактическа несъстоятелност и дори не можем да дадем държавна помош, казва Жечо Станков
Държавната компания "Булгаргаз" е във фактическа несъстоятелност заради резервирания капацитет в Турция и
единственият начин да се подобри състоянието е да се осигурят доставки на евтин природен газ от производител и
дружеството да възвърне значителна част от загубения си пазарен дял у нас, зая... 

Двуцифрен ръст на цените на имотите за година, отчита националната статистика. На този фон ръст и в
кредитирането. През последното тримесечие на миналата година имотите у нас са поскъпнали с 18,3 на сто
спрямо същия период на предходната година, сочат данните на НСИ. На годишна база пък Българската народна
банка отчита ръст в кредитирането. По-значителен е при жилищните заеми – те са 26 милиарда 4... 

Китай разработи първия в света дрон за спешна медицинска помощ, който се справя с критични пропуски в
реакцията при бедствия в екстремни условия Дронът е създаден от Haishen Medical Technology Co., Ltd. в
сътрудничество с други индустриални партньори, както и с Китайската академия на науките. Според компанията
дронът е оборудван с усъвършенствани медицински функции, включително подпомагане на диша... 

Близкоизточният експерт Руслан Трад смята, че в Либия се случват важни събития за сигурността на целия район
на Средиземно море, които обаче не са приятни за Русия. Какви са тези събития? Защо са толкова важни и каква

Заглавие: Коментар | Каква е истинската цена на урагана "Тръмп"
Дата: 14.04.2025 10:42
Медия: Капитал

Заглавие: НАП въвежда нови изисквания за отчетност на фирмите
Дата: 14.04.2025 09:41
Медия: Новини.бг

Заглавие: Енергийният министър: В Параграф 22 сме с БОТАШ
Дата: 14.04.2025 09:22
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Защо имотите продължават да поскъпват
Дата: 14.04.2025 01:32
Медия: Дартс Нюз

Заглавие: Разработиха първия в света медицински спасителен дрон
Дата: 14.04.2025 12:01
Медия: Вестник Борба

Заглавие: Нещо важно и не по вкуса на Русия се случва в Либия: Анализ на Руслан Трад
Дата: 14.04.2025 09:31
Медия: Actualno.com

https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/redakcionni_komentari/2025/04/14/4769652_komentar_kakva_e_istinskata_cena_na_uragana_trump/
https://novini.bg/article/2025041406413130002
https://www.mediapool.bg/energiyniyat-ministar-v-paragraf-22-sme-s-botash-news370226.html
http://dartsnews.bg/2025/04/14/%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE-%D0%B8%D0%BC%D0%BE%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BA%D1%8A%D0%BF%D0%B2%D0%B0/
https://www.borbabg.com/2025/04/14/1razrabotiha-prviya-v-sveta-meditsinski-spasitelen-dron/
https://www.actualno.com/opinion/neshto-vajno-i-ne-po-vkusa-na-rusija-se-sluchva-v-libija-analiz-na-ruslan-trad-news_2431047.html


е причината на Русия да не и харесват - научаваме от анализа му, който той сподели в официалния си профил в
социалната мрежа "Фейсбук". Той обръща внимание, че в Либия, която притежа... 

Представители както на руската, така и на украинската армия говорят за ефективността на безпилотните
летателни апарати, управлявани по оптични влакна. В свое неотдавнашно интервю главнокомандващият на
въоръжените сили на Украйна Александър Сирски каза, че именно предимството в този тип въоръжение пред
руските въоръжени сили е позволило на украинската армия да пробие руската отбранителна линия по в... 

След около 10 години генеративният изкуствен интелект (ΑΙ) може да увеличи годишния БВП на България с 4-5
милиарда евро, което се равнява на около 5%, ако бъде постигнато широкото му разпространение. Прогнозата е в
проучване на Implement Consulting Group, поръчано от Google, с което Euractiv разполага, извършено в периода
ноември 2023 – март 2024 г. Според него употребата на ΑΙ предоставя на Бълга... 

Заглавие: Оптичните дронове - супероръжие. Ще променят ли хода на войната в Украйна?
Дата: 14.04.2025 07:03
Медия: Frog news

Заглавие: Три сценария за изкуствения интелект в България
Дата: 14.04.2025 09:34
Медия: Euractiv Bulgaria

https://www.frognews.bg/novini/optichnite-dronove-superorajie-shte-promeniat-hoda-voinata-ukraina-2025-04-14.html
https://euractiv.bg/section/all/news/%D1%82%D1%80%D0%B8-%D1%81%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%BA%D1%83%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B8%D0%BD%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82/
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